
 

 

 

 

 

 

Commissie 2 ‘Tienen werkt’:  

lokale economie en interne organisatie 

 

verslag van 24-06-2019 

verslaggever Lucia Dewolfs 

voorzitter Lucia Dewolfs 

agenda agendapunten van schepenen Huts en Poffé 

aanwezig Gijsbrechts Huts, Jan Debroeck, Karin Struyf, Werner Thomas, Joël Dereze, Eddy Poffé, David 

Gelade, Peter Loosen, Bart Maes, Daniel Vanluyten, Rudi Hendrickx, Christophe Hendrickx, Lucia 

Dewolfs; Jan Debroeck en Daniel Vanluyten komen later 

  

afwezig    : /               

 

 

 

Goedkeuring  verslag van de vorige vergadering (20/05/19) 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

  

1. Agendapunt : plannen parkeerbeleid 

 

Invoeren blauwe zone :  

In het hele (niet betalende) gebied kazerne + Grijpen : van 4 uren, 

Dit ter bescherming van middenstand 

Besluit : parkeren in de genoemde zones blijft dus gratis, maar beperkt in tijd 

Het is een pro actieve actie op het gevaar dat er voor de klanten van onze middenstand schuilt in de  

klantonvriendelijke houding van NMBS aan parking station.  

Voorlopig nog geen blauwe zone in Veldstraat en Leuvenselaan : eventueel te herevalueren als er daar 

problemen opduiken 

Vraag raadslid Gelade : waarom werd er geopteerd voor 4 u en niet voor vb 3u  

Doel is de toevloed van treinreizigers uit de stad (centrum) te houden; dit kan ook nog altijd bijgestuurd 

worden. 

De stad hoopt door deze invoering de langparkeerders weg te halen van de Manege (sommigen staan er 

zelfs voor 1 week !) 

Ingang per 01/9, want dan start het betalend parkeren aan het station. 

Hoe pakten de buurgemeenten (Aarschot, Diest en Landen) dit probleem aan? -  Niet bekend 

Conclusie : het is een onbegrijpelijke houding van de Nmbs (op het vlak van mobiliteitssturing richting 

openbaar vervoer) - als reactie zal er op de GR van do a.s. daarom, hierover een motie ingediend worden. 

 

Ter info : Schepen Poffé zal niet op GR van do a.s. aanwezig zijn  

 

 

V E R S L A G 



 

 

 

2. Agendapunt : organogram van de stad Tienen 

 

Dit wordt licht gewijzigd :  

Vnl toevoegingen betreffen aanwervingen/verschuivingen 

Eerste golf die vnl knelpuntfuncties betreft (o.m. mbt openbaar domein, digitalisering,..) 

De invulling van nieuwe mandaten/aanwervingen is voorzien tegen eind 2019 (bijgevolg is deze niet in 

budgetsherziening 2019 voorzien, gezien het effect van de aanwervingen de facto maar eind 2019 zal zijn. 

De volgende golf zal nog in 2019 opgestart worden en verdergezet worden in 2020 (vnl ook voor 

vervanging van personeelsleden die met pensioen gaan of recent gegaan zijn) 

 

Er wordt o.m. gezocht naar  

niveau A : bestuurssecretaris burgerzaken (DH) 

3 functies op erfgoed (schepen Bergé)  

Bestuurssecretaris. : HRM 

Adm medewerker (C-functie) 

Datamanagement : digitale informatie ambtenaar (o.m. mbt GDPR), GIS coördinator,  

(Er wordt daarbuiten ook nog blijvend beroep gedaan op IL) 

Afdelingshoofd TD 

Afdelingshoofd. : stadsontwikkeling (dienst economie, mobiliteitsambtenaar) 

Dit zijn nieuwe/extra functies, geen vervanging van zieke mandatarissen. 

3. Agendapunt : varia 

Vragen Raadslid Dereze :  

Kermis 

1.Dit zou organisatorisch moeten bijgestuurd worden. 

Doel was : kinderen van de kansgroepen overal toe laten;  

De foorkramers waren er tegen, want die wilden dat er een rondgang in groep gebeurde 

De stad gaf (voorheen) 3.000€ aan bonnetjes (aan BOM, NERM, MIN, OCMW…), en de kermiskramers 

gaven voor 3000€ aan prijzen voor de tombola vd stad (eigenlijk o-operatie dus qua kost aan de stadskas) 

Beiden zijn nu weggevallen. 

Nu zijn de uitnodigingen aan de kansgroepen via het sociaal huis gegaan. 

De actie is gericht naar kansarmen; is daardoor mschn, soms ‘te’ stigmatiserend 

Positief : Er werden zelfs gratis smoutebollen op grote schotel aangeboden. 

Raadslid Dereze besluit met de suggestie om een draaiboek op te stellen voor ‘rondgang’ met de 

kansarmen bij opening kermis (om verwarring te vermijden) 

Globale conclusie : Goed initiatief 

Aanpassing in 2020 doorvoeren ; de kinderen zullen een kaart krijgen die zal kunnen afgestempeld 

worden. 

2.Niet alle plaatsen bezet; hoe komt dit? 

De foorkramers betalen in Tienen niet op voorhand en kiezen daardoor al la dernière minute voor de 

grootste of ‘betere’ kermis. 

Oorzaak lage bezetting : late feestdagen (Pasen, Pinksteren) 

Besluit (tijdig) een nieuw regelement ontwerpen en invoeren :  waarbij de foorkramer vooraf moet betalen 

Oorzaak valt niet te zoeken in relatie met (de hoogte van) het staangeld in Tienen. 

Idee : een soort verhoging invoeren, maar diegene die 2 x /jaar komt, krijt korting zodat de prijs eigenlijk 

niet stijgt 

3.Suggestie raadslid Dereze : waarom geen Tiense zangers (ipv meer bekende en van ver) inhuren? 

Waarom ook geen DJ? 

Daar is de kermisvereniging zelf niet zo pro daar die de gezinnen willen aantrekken en niet vb jongeren die 

enkel naar optreden komen en dan meteen de kermis verlaten 



 

 

 

Nieuwstraat : waarom geen optreden in de Nieuwstraat, alles vindt nl. plaats op de kalkmarkt. 

 

De stad wil deze events ondersteunen, maar niet uitbaten 

Dit staat totaal los van Suikerrock (is in alle straten, tss gr en veemarkt) 

De events zouden moeten binnen Kwixx aangepakt en aangekaart worden 

De brocanterie op de Veemarkt was groot succes. 

 

Stadsbraderij 

Kwixx organiseert de stadsbraderij. 

Raadslid  : vraag mbt soldenperiode-zomer 2019 

Winkel Vandeput is twee zondagen/maand open; wilde zich aanpassen,  

maar vond geen gegevens bij de stad noch bij Kwixx. 

Stelt nu vast :  dat C&A  open is op 07/07 

en de winkeliers op zondag 30/06 😊 

Hij signaleert aan Kwixx dat website absoluut niet up to date is. 

Afspraak mbt de vragen van raadslid Dereze, die nu reeds een antwoord van de aanwezige schepen(en) op 

deze commissie kregen; deze werden reeds beantwoord.  

(gezien hun afwezigheid of latere komst op  GR van a.s. donderdag)  

Raadslid Dereze mag deze vragen nog stellen op de GR van do a.s. , maar zal – daar waar van toepassing - 

vermelden dat deze reeds in de commissie behandeld werden 

 

 

 

3. Varia/vragenronde 

 

Geen 

 

 

De vergadering wordt besloten met dank voor de aanwezigheid en constructieve uitwisseling van ideeën 

 


